

37th ITI World Congress



The 37th ITI World Congress 2024 will happen in two cities from 18 to 23 September, in Antwerp (Flemish Part of Belgium) and Den Bosch (the Netherlands)

The International Theatre Institute ITI is delighted to unveil the much-anticipated 37th ITI World Congress. This landmark event is set to make history as the first-ever Congress spanning two dynamic countries: Antwerp, Flemish Part of Belgium, and Den Bosch, The Netherlands.

Themed "Embrace and Connect," the 37th ITI World Congress aspires to bring together performing arts enthusiasts from every corner of the world. It offers a distinct platform to forge connections and celebrate the transformative influence of the performing arts, in fostering global unity.

Immerse yourself in a diverse five-day Congress that seamlessly blends essential statutory proceedings with compelling keynote addresses and engaging discussions. Indulge in high-quality performances showcased at local theatre venues in both cities. This event extends its reach to the local community, promoting connection and unity through captivating cultural activities and exchanges with artists and cultural experts from all over the world.

Stay tuned for forthcoming details to be unveiled in the coming months, and get ready to embark on an unforgettable journey at the 37th ITI World Congress in 2024!

Once again, the General Secretariat wishes you a Happy New Year - filled with creativity, inspiration, and new possibilities.

Tobias BIANCONE
Director-General of ITI

CHEN Zhongwen
Deputy Director-General

37ème Congrès mondial de l'ITI



Anvers, Belgique



Den Bosch, Pays-Bas

Le 37ème Congrès mondial de l'ITI 2024 se tiendra dans deux villes du 18 au 23 septembre, à Anvers (partie flamande de la Belgique) et à Den Bosch (Pays-Bas).

L'Institut international du théâtre ITI est ravi de dévoiler le très attendu 37ème Congrès mondial de l'ITI, prévu du 18 au 23 septembre 2024. Cet événement historique s'apprête à marquer l'histoire en tant que tout premier congrès à couvrir deux pays dynamiques : Anvers, Belgique, et Den Bosch, Pays-Bas.

Sous le thème "Étreindre et Connecter", le 37e Congrès mondial de l'ITI aspire à réunir les passionnés des arts de la scène du monde entier. Il offre une plateforme distincte pour tisser des liens et célébrer l'influence transformative des arts de la scène dans la promotion de l'unité mondiale.

Plongez-vous dans un Congrès diversifié et immersif de cinq jours qui fusionne avec harmonie des procédures administratives essentielles avec des discours captivants et des discussions engageantes. Laissez-vous emporter par des performances de haute qualité présentées lors de événements locaux. Cet événement s'étend à la communauté locale, favorisant la connexion et l'unité à travers des activités culturelles captivantes et d'échanges avec des artistes internationaux.

Restez à l'écoute pour plus de détails à venir dans les mois à suivre. Réservez vos dates et préparez-vous à entreprendre un voyage inoubliable lors du 37^{ème} e Congrès mondial de l'ITI en 2024 !

Une fois de plus, le secrétariat général vous souhaitons une nouvelle année heureuse, pleine de créativité, d'inspiration et de possibilités infinies.

Tobias BIANCONE
Directeur général de l'ITI

CHEN Zhongwen
Directrice générale adjointe